
Szanowni Państwo, 

 
 
 
W imieniu Zarządu Spółki z przyjemnością przekazuję Raport Roczny podsumowujący 

działania  HYDROBUDOWY POLSKA  S.A. w 2007 roku. 

 
Rok 2007 był w Polsce kolejnym rokiem dynamicznego wzrostu produkcji budowlano – 

montaŜowej wynikającego z korzystnej sytuacji gospodarczej w kraju, którą stymulowały 

środki pomocowe z Unii Europejskiej przeznaczone w szczególności na rozwój infrastruktury 

związanej m.in. z hydrotechniką i z ochroną środowiska. 

 

Dla Spółki rok 2007 był waŜnym a zarazem przełomowym rokiem w działalności Spółki. 

Sukcesem okazał się debiut naszej Spółki na Giełdzie Papierów Wartościowych S.A. w 

Warszawie. Najczęściej sukces  debiutującej Spółki oceniany jest po wzroście kursu jej akcji na 

otwarciu pierwszej sesji. W naszym przypadku pierwsza transakcja została przeprowadzona 

po kursie 560 zł. czyli 3,8% powyŜej kursu odniesienia. 

Dla HYDROBUDOWY POLSKA S.A. debiut był zarazem zwieńczeniem fuzji dwóch Spółek. Z 

pełnym przekonaniem twierdzę, Ŝe udało nam się przeprowadzić tę operację z sukcesem. 

Pogodziliśmy oczekiwania akcjonariuszy obydwu Spółek, ambicje stanowiskowe kierownictwa 

i stworzyliśmy spójny organizm o bardzo duŜym potencjale wzrostu.  W efekcie połączenia  

powstał jeden z największych podmiotów w branŜy budowlanej w Polsce – HYDROBUDOWA 

POLSKA S.A. 

W tym miejscu chciałbym zwrócić uwagę na znakomite wyniki finansowe jakie 

HYDROBUDOWA POLSKA S.A. odnotowała w 2007 roku.  

Przy przychodach ze sprzedaŜy na poziomie 571 531tys. zł. - wyŜszych o 115,30% od 

przychodów w 2006 roku - osiągnęliśmy rekordowy w swojej historii zysk netto w kwocie 40 232 

tys. zł., co stanowi wzrost o ponad 280,30% w stosunku do zysku netto wypracowanego w 

2006 roku. 

 

WaŜnym wydarzeniem minionego roku było równieŜ podpisanie w dniu 06 grudnia  listu 

intencyjnego z Przedsiębiorstwem Robót Górniczych Metro sp. z o.o. dotyczącego 

rozszerzenia współpracy między obiema firmami, w tym utworzenia powiązań kapitałowych. 

List intencyjny zawarty z PRG Metro stanowi podstawę do rozpoczęcia współpracy w zakresie 

wspólnego pozyskiwania kontraktów na rynkach obu firm. Korzyść jaką moŜe odnieść 

HYDROBUDOWA POLSKA S.A. z tej współpracy to moŜliwość rozszerzenia działalności o nowe 

obszary, w szczególności związane z budową stacji metra. Obecnie wraz z PRG Metro, jako 

członek konsorcjum bierzemy udział w przetargu na budowę metra w Warszawie.  

 

 



 

Wchodząc w 2008 rok widzimy duŜe szanse na kontynuowanie naszego rozwoju. 

Pozytywnym czynnikiem mającym wpływ na rozwój Spółki mieć będzie coraz sprawniejszy 

proces przyznawania dotacji z programów unijnych umoŜliwiający jednostkom samorządu 

terytorialnego i innym podmiotom uczestniczącym w tworzeniu, ulepszaniu i rozbudowie 

infrastruktury komunalnej szybkie organizowanie przetargów na roboty budowlane, których 

Spółka jest  wykonawcą. 

Szacujemy, iŜ w 2008 roku rozpisane zostaną przetargi w zakresie realizacji zadań z zakresu 

hydrotechniki i ochrony środowiska o łącznej wartości ponad 20 mld zł. HYDROBUDOWA 

POLSKA S.A. zamierza startować co najmniej w połowie z nich. 

 

 

Drodzy Państwo, plany jakie czynimy, cele jakie sobie stawiamy pozwalają śmielej patrzeć w 

przyszłość. Wiemy, Ŝe wysokie oczekiwania wobec wszystkich spółek giełdowych w tym i 

naszej, zobowiązują nas do tego aby nie zawieść akcjonariuszy. 

 

Dziękuję  naszym Akcjonariuszom i naszym partnerom handlowym za zaufanie jakim nas 

obdarzyli, dziękuję za wsparcie oraz pragnę zapewnić, Ŝe dołoŜymy wszelkich starań aby 

wzrost wartości Spółki  miał charakter stały, stabilny i długookresowy. 
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